

# Referat af ekstraordinært afdelingsmøde på Christianshøj Kollegiet

Mødet afholdtes tirsdag den 08.05.2018 kl. 19.30 i kollegiets fællesrum.

Bestyrelsen var repræsenteret ved Julie Jespersen (formand og kassér).  
Der var fremmødt 22 beboere.

Der var den 23.04.2018 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere:

1. Velkomst samt beretning fra bestyrelsen
2. Gennemgang af bestyrelsesarbejdet
3. Valg til afdelingsbestyrelsen
4. Indkomne forslag
5. Evt.

## 1. Velkomst

Formanden bød velkommen og berettede om meningen med mødet.

## 2. Gennemgang af bestyrelsesarbejdet

Formanden gennemgik bestyrelsens grundlæggende funktioner, herunder udendørs- og indendørsansvarlig samt kasser posten.

## 3. Valg af afdelingsbestyrelse

Der var 3 bestyrelsesposter og 2 suppleantposter på valg.

Julie Jespersen genopstiller som kassér.

Følgende beboere meldte sig/genopstillede til bestyrelsen og fik følgende poster:

Jens Brink Larsen  
Mai Hohwy  
Julie Wolf Jespersen  
Jens Egginton  
Rasmus Lind Petersen

Liste med nye bestyrelsens konstituering og medlemmernes navne, adresser og e-mail sendes til [jb@kollegiekontoret.dk](mailto:jb@kollegiekontoret.dk)

## 5. Indkomne forslag

Der var tidligere husstandsomdelt forslag fremsat rettidigt af beboerne vedr generelt beboelse og levestandard på kollegiet (nogle af følgende punkter blev præsenteret på det tidligere budgetmøde men taget op igen, da tilmødet til budgetmødet var ringe 4 beboere).

**Der er kommet med forslag omkring overdækket cykelparkering i C-gården**, for at undgå at cykler står udenfor og rustner når det ikke er plads ved den overdækkede cykelparkering i B-gården. For at afhjælpe problemet, kontaktes varmemester Svend om at udføre "cykel-razzia" så der bliver plads til de cykler der faktisk bliver brugt. Det bliver foreslået at fastsætte to årlige cykel-razziaer, fx i august-december. Ved semester slut og start.

Både midlertidig/flytbar overdækning i C-gården og tilføjelse af en ekstra række overdækkede cykelstativer ved svalegangen blev foreslået. Der var generelt mest stemning for ekstra række ved allerede overdækket parkering hvis razzia ikke er effektivt.

**Overfyldning af pap-container.** Det blev foreslået at udarbejde et skilt omkring hvordan papkasser og lignende bør presses/foldes samt overfyldning af papcontainer (eventuelt påpege konsekvensen ved ukorrekt fyldning: varmemester skal bruge tid og penge på at rydde op). Det blev foreslået at have en kniv eller saks ved containerne. Mere information til til- og fraflyttere, evt. i velkomstbrev. Meningsafstemning omkring interesse i yderligere tømning af containere.

**Affaldssortering.** Nogle beboere har svært ved at overholde affaldssorteringen, da der ikke er plads i lejlighederne til at opbevare plast/glas/metal under vasken hvor den alm. skraldespand er placeret. Det blev foreslået at undersøge om det er muligt at få indkøbt nye opdeltede skraldespande eller separate plast-/glas-/metalskraldespande på alle gange, på hver etage eller til alle lejemål. Evt. Få lavet et tilbud på sådanne et indkøb.

## 6. Evt.

**Påtale af elever fra akademiet der ryger/hænger ud på kollegiet og generer beboere.** Beboere blev opfordret til at påtale elever fra akademiet der opholder sig på kollegiets område i deres pauser.

**Cykellister på parkeringspladsen ved akademiet.** Beboere gjorde opmærksom på at mange cykellister kører tværs over parkeringspladsen mellem akademiet og B-bygningen i stedet for at køre på cykelstien der løber langs med. Det blev foreslået at der kan opsættes et hegn der afskærer cykelsti fra parkeringspladsen.

Det blev til sidst kort nævnt at der holder nogle biler parkeret ulovligt og spærrer ved hækken hvor man skal svinge ind til chr.høj. parkering.

Formanden takkede for et godt møde.

Mødet sluttede kl. 21:00

Referent: Julie Jespersen